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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets extra möte  
den 21 april 2015 

 

Ledamöter  

Gunnar Sandell, ordförande PRO Tallkrogen-Gubbängen 

Susanne Watthiersson PRO Hökarängen 

Sonja Wenström SPF Sköndal 

  

Tjänstgörande ersättare  

Christina Johansson SPF Farsta 

Bror Palmäng PRO Sköndal 

  

Ersättare  

Ove Svensson SPF Sköndal 

  

Förhinder  

Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

Inger Sjöberg, ledamot PRO Farsta centrum 

Sven Engström, ersättare PRO Farsta centrum 

Gun-Britt Dahlberg, ersättare PRO Farsta Strand 

  

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson tf stadsdelsdirektör 

Päivi Kabran avdelningschef 

Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 
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Justerarnas signaturer 

 

§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare 

Detta extra möte hålls för att informera rådet om förvaltningens 

förslag för den förestående ombyggnaden och omstruktureringen 

vid Edö vård- och omsorgsboende och servicehus, och ge rådet 

möjlighet att lämna synpunkter. Ärendet behandlas vid 

stadsdelsnämndens sammanträde nu på torsdag, men var inte 

färdigt när rådet höll sitt ordinarie sammanträde måndag 13 april. 

 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och ledamoten Sonja Wenström onsdag 22 april. 

 

§ 2  Ärenden till nämndsammanträdet den 23 april 

Ärende nr 8: Ombyggnad och omstrukturering av Edö vård- och 

omsorgsboende och servicehus 

Avdelningschef Päivi Kabran och tillförordnade stadsdels-

direktören Per-Ove Mattsson redogjorde för ärendet och lämnade 

sakupplysningar utifrån rådets frågor om seniorlägenheter och 

annat. På fråga från Ove Svensson lovade förvaltningen fråga 

Micasa om det planeras för stambyte i samband med ombyggnad. 

 

Ordföranden frågade hur kostnadskalkylen ser ut, hur 

ombyggnaden kommer att fördyra verksamheten. Päivi Kabran 

svarade att Micasa presenterar sin preliminära hyreskalkyl i maj. 

Först därefter, i höst, tar nämnden ställning till ett inriktnings-

ärende om den fortsatta processen. 

 

Ordföranden undrade också om kalkylen kommer att hålla och 

vilka risker som är förknippade med en ombyggnad. Han menade 

att det är tveksamt att göra en så stor investering i en byggnad 

från 1975 och föreslog nybyggnation som ett bättre alternativ. I 

ett sådant alternativ kan befintliga byggnader istället exempelvis 

användas som studentlägenheter. 

 

Efter en längre diskussion om olika alternativ och om äldres 

behov av olika former av boende och omvårdnad  bestämde sig 

rådet för att förespråka förvaltningens förslag till beslut. Mot 

detta reserverade sig ordföranden, till förmån för sitt förslag om 

nybyggnation. Reservationen redovisas i bilaga till protokollet. 
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§ 3  Mötet avslutas 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


